
Geachte..... 

Mijn naam is John Cawley, ik fok en show de middenslag keeshond en de 

kleine keeshond al 20/25 jaar samen met mijn vrouw Annet. 

Ik wil  mij heel graag inzetten voor het bestuur van de NKC...de reden 

hiervoor is dat ik het belangrijk vind dat er iemand bij moet zijn die 

bezig is met de middenslagen en kleinkezen. Dat betekent dat alle 

bestuursleden alle soorten keeshonden fokken!  

Ik ben echt helemaal weg van alle soorten keeshonden, mijn keesjes zijn 

mijn lust en mijn leven en dan komt  mijn vrouw... nee hoor grapje!  

Ik ben heel vaak te zien op de hondenshows hier in Nederland en België, ik 

hoor inmiddels bij de oude garde in de hondenwereld. 

Ik ben super vriendelijk en gezellig maar ik kan ook mijn zegje doen en ik 

veroordeel mensen niet!  

 

Vriendelijke groeten  

John Cawley  

 


